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CONSILIUL JUDEȚEAN CONSTANȚA 

 

   

 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

încheiat cu ocazia desfășurării ședinței ordinare a 

Consiliului Județean Constanța din data de 31.10.2023 

 

Şedinţa ordinară a fost convocată de către domnul Mihai Lupu, Președinte al Consiliului Județean 

Constanța, pentru astăzi, 31.10.2023, ora 10.00,  în baza Dispozițiilor nr.433/25.10.2023 și 432/30.10.2023, 

în format mixt, atât cu prezența consilierilor județeni în sala „Remus Opreanu” din cadrul Palatului 

Administrativ, cât și prin intermediul platformei WebEx – mijloc electronic de participare, în conformitate 

cu dispozițiile art.137, art.178 alin.(1), 179 alin.(1) şi (2) )  lit.a) și (6), art.180 alin.(1) din O.U.G. nr.57/2019 

privind Codul administrativ; prevederile art.35 din Regulamentul de Organizare și funcționare a Consiliului 

Județean Constanța aprobat prin Hotărârea Consiliului Județean Constanța nr.281/27.11.2020, cu 

modificările și completările ulterioare și în temeiul art.196 alin.(1) lit.b) din O.U.G. nr.57/2019 privind 

Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare,  

La sedinţă participă: domnul Mihai Lupu - Președinte al Consiliului Județean Constanța, doamna 

Nesrin Geafar - Secretar General al Județului Constanța, consilierii judeţeni, directori ai direcțiilor și 

instituțiilor subordonate consiliului județean, mass media.  

   

X 

 

Dl. Mihai Lupu: Bună dimineața, tuturor! Vă rog frumos să facem liniște și să procedăm la deschiderea 

acestei ședințe. Declar deschisă ședința ordinară, în ultima zi de octombrie, convocată în baza Dispozițiilor 

nr. 432/25.10.2023 și nr.433/30.10.2023. 

Dau cuvântul Secretarului general al județului pentru a face prezența.  

D-na Nesrin Geafar: Sunt 36 de consilieri județeni prezenți, 11 online, urmează să-i transmitem invitație 

și domnului Opreanu. 

Tehnicul: S-a transmis și s-a și repetat invitația. 

D-na Nesrin Geafar: Domnul Opreanu? Este conectat? 

Tehnicul: Încă nu. 

D-na Nesrin Geafar: 36 de consilieri prezenți, urmează să facem mențiune cu prezența domnului consilier 

când se va conecta. Mulțumesc! 

Dl. Mihai Lupu: Mulțumesc și eu. Ordinea de zi a ședinței de astăzi cuprinde: aprobarea Procesului-verbal 

al ședinței ordinare a Consiliului Județean Constanța din data de 20.09.2023 și dezbaterea celor 19 de 

proiecte de hotărâre cu mențiunea că: Proiectul de hotărâre nr.225 privind modificarea Listei de Investiții 

pe anul 2023, pentru Biblioteca Județeană „I.N.Roman” Constanța, Proiectul de hotărâre nr. 234 privind 

rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli, pe anul 2023, de la Teatrul pentru Copii și Tineret Constanța 

„Căluțul de mare” și Proiectul de hotărâre nr. 236 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli, 

a Listei de Investiții și a Programului de Evenimente Culturale, pe anul 2023, pentru Centrul Cultural 
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Județean Constanța „Teodor T. Burada” se retrag ca urmare a publicării în Monitorul Oficial al României a 

Legii numărul 296 din 30.10.2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea sustenabilității 

financiare a României pe termen lung precum și a Ordonanței de Urgență a Guvernului numărul 90 din 

27.10.2023 pentru aprobarea unor măsuri de reducere a cheltuielilor bugetare pe anul 2023 în vederea 

încadrării în ținta de deficit bugetar asumată prin Programul de convergență, precum și pentru modificarea 

și completarea unor acte normative.  

Ordinea de zi: 

1. Proiect de hotărâre nr.191/02.10.2023 privind aprobarea Regulamentului privind asocierea Județului 

Constanța – Consiliul Județean Constanța cu unele unități administrativ teritoriale din județul Constanța în 

vederea realizării în comun a unor obiective de interes public pe anul 2024. 

Inițiator, Grupul consilierilor județeni USR 

(Susține Grupul consilierilor județeni USR). 

 

2. Proiect de hotărâre nr.216/02.10.2023 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean 

Constanța în Consiliul de administrație al Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă „Albatros” Constanța, 

pentru anul școlar 2023-2024. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director Executiv - Direcția de Dezvoltare Județeană și Coordonarea Instituțiilor de Sănătate, Sport 

și Învățământ, Martin Oana Aurora). 

 

3. Proiect de Hotărâre nr.217/02.10.2023 privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean 

Constanța în cadrul Comisiei pentru Evaluarea și Asigurarea Calității la Centrul Școlar pentru Educație 

Incluzivă „ Albatros” Constanța, pentru anul școlar 2023 – 2024. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director Executiv - Direcția de Dezvoltare Județeană și Coordonarea Instituțiilor de Sănătate, Sport 

și Învățământ, Martin Oana Aurora). 

 

4. Proiect de Hotărâre nr.218/02.10.2023 privind repartizarea unui spațiu cu destinația locuință de serviciu 

către Spitalul Clinic Județean de Urgență Sf. Apostol Andrei Constanța și actualizarea Anexei nr.2 la 

H.C.J.C. NR.254/2014. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General Adjunct – Direcția Generală Administrarea Domeniului Public și Privat –

Autoritatea Județeană de Transport, Cristian Hagea).  

 

5. Proiect de Hotărâre nr.219/11.10.2023 privind aprobarea contului de execuție al bugetului Județului 

Constanța și al instituțiilor publice finanțate integral sau parțial din venituri proprii, pe trimestrul III 2023. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Direcția Generală Economico-Financiară, Emilia Georgeta Țuțui). 

 

6. Proiect de Hotărâre nr.220/16.10.2023 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2023 

pentru Spitalul Clinic de Pneumoftizilologie Constanța. 

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director Executiv - Direcția de Dezvoltare Județeană și Coordonarea Instituțiilor de Sănătate, Sport 

și Învățământ, Martin Oana Aurora). 
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7. Proiect de Hotărâre nr.221/18.10.2023 privind modificarea componenței Comisie pentru Protecția 

Copilului Constanța, până la data de 31.12.2023. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa, Mihai Lupu 

                                                                    (Susține Secretar General la Județului, Nesrin Geafar).  

 

8. Proiect de Hotărâre nr.222/18.10.2023 privind emiterea acordului Consiliului Județean Constanța Spitalul 

Clinic de Pneumoftiziologie Constanța în vederea realizării lucrărilor „Construire împrejmuire teren 

(refacere gard)”. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanța, Mihai Lupu  

(Susține Arhitect Șef - Direcția Generală Tehnică, Urbanism și Amenajarea Teritoriului, Alexandru 

Gabriel Bîrcă). 

 

9. Proiect de hotărâre nr.223/18.10.2023 privind trecerea unor bunuri imobile, situate pe raza teritorială a 

U.A.T. Oraș Eforie, județul Constanța, din domeniul public al U.A.T. Județul Constanța în domeniu public 

al U.A.T. Oraș Eforie.  

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanța, Mihai Lupu  

(Susține Arhitect Șef  - Direcția Generală Tehnică, Urbanism și Amenajarea Teritoriului, Alexandru 

Gabriel Bîrcă). 

 

10. Proiect de hotărâre nr.224/18.10.2023 privind aprobarea Organigramei, a Statului de Funcții și a 

Regulamentului de Organizare și Funcționare de la Muzeul de Istorie Națională și Arheologie Constanța. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Direcția de Turism și Coordonarea Instituțiilor de Cultură Subordonate 

Caterinici Monica Cristina). 

 

11. Proiect de hotărâre nr.226/19.10.2023 privind emiterea acordului Consiliului Județean Constanța pentru 

Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului în vederea dezmembrării în 2 loturi a Centrului 

de Îngrijire și Asistență Poarta Albă.  

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanța, Mihai Lupu  

(Susține Arhitect Șef  - Direcția Generală Tehnică, Urbanism și Amenajarea Teritoriului, Alexandru 

Gabriel Bîrcă). 

 

12. Proiect de hotărâre nr. 228/19.10.2023 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza SF/DALI 

aferenți proiectului „Reabilitarea și modernizarea drumurilor județene DJ226A Tronsonul DN22/Tariverde 

- Cogealac și DJ226B Tronsonul Cogealac – Grădina – Pantelimon – DN2A/Crucea”. 

     Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa, Mihai Lupu  

(Susține Director General - Direcția Generală de Proiecte, Georgescu Elena) 

 

13. Proiect de hotărâre nr. 229/19.10.2023 privind aprobarea Acordului de parteneriat între Agenția pentru 

Dezvoltare Regională Sud-Est și UAT Județul Constanța pentru proiectul „Eficiență Energetică pentru 

Clădiri Publice din Regiunea Sud-Est (SEEE-PB)” finanțat prin Instrumentul financiar ELENA (European 

Local ENergy Assistance – Asistență locală Europeană pentru Energie) – Programul Orizont 2020. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa, Mihai Lupu  

(Susține Director General - Direcția Generală de Proiecte, Georgescu Elena) 
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14. Proiect de hotărâre nr. 230/19.10.2023 privind aprobarea Actului Adițional nr.4 la Acordul de parteneriat 

între Agenția pentru Dezvoltare Regională Sud-Est și UAT Județul Constanța pentru proiectul „Sprijin la 

nivelul Regiunii Sud-Est pentru pregătirea de proiecte finanțate din perioada de programare 2021-2027 pe 

domeniile: infrastructură rutieră de interes județean, inclusiv variante ocolitoare și/sau drumuri de legătură, 

infrastructură și servicii publice de turism, inclusiv obiectivele de patrimoniu cu potențial turistic, centre de 

agrement/baze turistice (tabere școlare)”. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa, Mihai Lupu  

                                   (Susține Director General - Direcția Generală de Proiecte, Georgescu Elena) 

 

15. Proiect de hotărâre nr. 231/19.10.2023 privind aprobarea proiectului „Dotarea cu mobilier, materiale 

didactice și echipamente digitale pentru CSEI Albatros, CSEI Delfinul, CSEI Maria Montessori și Centrul 

Județean de Resurse și Asistență Educațională Constanța în vederea îmbunătățirii actului educațional”, cod 

F-PNRR-Dotări-2023-1998 și a cheltuielilor aferente. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa, Mihai Lupu  

(Susține Director General - Direcția Generală de Proiecte, Georgescu Elena) 

 

16. Proiect de hotărâre nr. 232/20.10.2023 privind modificarea Articolului nr.10 punctul (2), Articolului nr.15 

punctul (1) și Anexei nr.3 din Contractul de delegare nr.29469/21.08.2023. 

        Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa, Mihai Lupu 

(Susține Director General - Drumuri Județene Constanța SA, Zagon Răzvan Gabriel) 

 

17. Proiect de hotărâre nr. 233/20.10.2023 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza SF aferenți 

obiectivului: „Construire terasă acoperită, cu închideri perimetrale glisante, în vecinătatea spațiului 

comercial existent în Pavilionul Expozițional Constanța”. 

     Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa, Mihai Lupu 

(Susține Director General Adjunct – Direcția Generală Administrarea Domeniului Public și Privat –

Autoritatea Județeană de Transport, Cristian Hagea). 

 

18. Proiect de hotărâre nr. 235/23.10.2023 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli și a listei de 

investiții pe anul 2023, pentru Spitalul Clinic Județean de Urgență „Sf. Apostol Andrei” Constanța.  

Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța, Mihai Lupu 

(Susține Director Executiv - Direcția de Dezvoltare Județeană și Coordonarea Instituțiilor de Sănătate, Sport 

și Învățământ, Martin Oana Aurora). 

 

19. Proiect de hotărâre nr. 237/24.10.2023 privind numirea administratorilor provizorii ai Societății 

„DRUMURI JUDEȚENE CONSTANȚA S.A.” 

        Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa, Mihai Lupu 

                     (Susține Director General - Drumuri Județene Constanța SA, Zagon Răzvan Gabriel). 

 

Supun votului dumneavoastră Ordinea de zi                                            

 - Vot, vă rog! Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

D-na Nesrin Geafar: În mediul online, vot vă rog! 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Pentru! 

Dl. Cosmin Ciobanu : Pentru! 

Dl. Marius Ciobănel: Pentru! 

D-na Nicoleta Bercaru: Pentru! 
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Dl. Liviu Marius Petre: Pentru! 

Dl. Leonard Tănase: Pentru! 

Dl. Cristian Florin Zahariuc: Pentru! 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Pentru! 

Dl. Cristian Virgil Senopol: Pentru! 

Dl. Petre Epure: Pentru! 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru! 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 11 voturi din mediul online. Vă rog, colegii de la IT, când se 

conectează domnul Opreanu, să mă anunțați. Mulțumesc. 

Dl. Mihai Lupu: Mulțumesc frumos. Dau cuvântul Secretarului general al județului pentru a supune la vot 

Procesul Verbal al ședinței anterioare. 

D-na Nesrin Geafar: Supun atenției dumneavoastră aprobarea Procesului Verbal al ședinței ordinare a 

consiliului județean din 20.09.2023 

 -Cine este pentru? și în mediul online? 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Pentru! 

Dl. Cosmin Ciobanu : Pentru! 

Dl. Marius Ciobănel: Pentru! 

D-na Nicoleta Bercaru: Pentru! 

Dl. Liviu Marius Petre: Pentru! 

Dl. Leonard Tănase: Pentru! 

Dl. Cristian Florin Zahariuc: Pentru! 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Pentru! 

Dl. Cristian Virgil Senopol: Pentru! 

Dl. Petre Epure: Pentru! 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru! 

D-na Nesrin Geafar: Mulțumesc frumos, 36 de voturi pentru.  

 

Dl. Mihai Lupu: Mulțumesc. Procesul Verbal a fost votat, așa cum s-a consemnat. Vom intra în Ordinea 

de zi, primul punct 

1. Proiect de hotărâre nr.191 privind aprobarea Regulamentului privind asocierea Județului Constanța – 

Consiliul Județean Constanța cu unele unități administrativ teritoriale din județul Constanța în vederea 

realizării în comun a unor obiective de interes public pe anul 2024. 

 

Am rugămintea să fac câteva considerații: Acest regulament nu se încadrează într-o ordonanță privind 

alocările bugetare sau nu implică absolut niciun fel de alocare bugetară. Este pur și simplu un regulament 

care ne permite nouă, consiliului județean, să elaborăm proiecte împreună cu UAT-urile care nu au 

capacitatea nici administrativă, nici a populației pentru dezvoltarea acestui județ. O să observați și vă spun, 

că aparatul administrativ a considerat că avizul de legalitate pentru acest regulament se duce către zona 

ordonanței. Eu vă spun că nu se încadrează în zona ordonanței, că niciun capitol din această ordonanță nu 

ne interzice să elaborăm un regulament care într-o perspectivă, poate să ne creeze cadrul propice să facem 

asocieri cu UAT-uri din acest județ. 

Ca atare, stimați colegi, o să supun votului dumneavoastră acest proiect de adoptare a regulamentului care 

nu se duce în zona de influență a ordonanței pentru măsurile fiscal-bugetare.  

Am vrut să fac această precizare și dacă sunt alte considerații pe acest subiect, vă rog frumos, cine vrea să-

și spună cuvântul. Vă rog, doamna Topolov. 

D-na Gianina Ionela Topolov: În ceea ce privește acest proiect, în referire la oportunitate, noi nu suntem  

împotriva sau nu ne abținem la acest proiect doar în pofida faptului că domnișoara secretar și aparatul de 
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specialitate nu au avizat. Poate ne explică domnișoara secretar, concret și pe înțelesul nostru de ce totuși nu 

a avizat. 

D-na Nicoleta Bercaru: Vă rogăm frumos să folosiți microfon să se audă și la noi ce se discută. Mulțumim. 

D-na Nesrin Geafar: În conformitate cu art.140 alin.3 din OUG  nr.57/2019, nu voi vota proiectul de 

hotărâre, ce urmează să fie adoptat, motivat de apariția OUG 90/2023 art.(1), alin.1, lit.h), coroborat cu 

art.35 din Legea finanțelor publice locale, care, această lege, arată o posibilitate a UAT-urilor de a se asocia 

împreună, motiv pentru care votul meu va fi negativ.  

Dl. Petre Enciu: Stați puțin, doamna secretar, dumneavoastră votați? Ați spus „votul” dumneavoastră. 

D-na Nesrin Geafar: Scuze, nu voi contrasemna actul administrativ ce urmează să fie adoptat, ce rezultă 

din Proiectul de hotărâre nr.191. 

Dl. Mihai Lupu: Atunci, eu, în calitate de președinte al consiliului județean, o să supun acest proiect al 

dumneavoastră. Dumneavoastră, prin votul pe care îl veți da, vom adopta sau nu vom adopta această 

hotărâre, rămânând să cerem lămuriri foarte clare la nivel de instituțiile statului, care ne avizează acest 

proiect și dacă instituțiile abilitate spun că acest regulament și acest proiect de hotărâre nu v-a întruni 

condițiile de legalitate întradevăr vom reveni. Nu cred, invocând aceste considerații, că îți interzice legea ca 

eu să fac un regulament într-o perspectivă de a mă putea asocia cu oricare localitate din județul nostru. Dacă 

mai este cineva din mediul online să ia cuvântul, vă rog. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Am și eu două nelămuriri. Deci, compartimentul juridic din CJC spune 

că nu se respectă prevederile legale. De asemenea, arhitectul șef și șeful investițiilor spune că nu se respectă 

prevederile legale, mai mult, domnul Gima Stelian dă aviz pe acest lucru în care se spune că nu se respectă. 

De ce să fim puși în situația să votăm ceva care compartimentele de specialitate spun că nu sunt în regulă. 

Adică, nu știu, mi se pare că se pasează spre noi, consilierii județeni, o chestie care ar trebui reglată în 

compartimentele de specialitate. Știu că avizul lor este consultativ dar, eu, nu sunt specialist nici în finanțe 

și nici în probleme juridice și îmi pun niște semne de întrebare.  

Dl. Mihai Lupu: Am să vă răspund eu, doamnă: Acest regulament nu produce efecte juridice imediate decât 

în condițiile în care, noi, avem un obiectiv foarte clar, facem o asociere pentru un obiectiv foarte clar și în 

condițiile astea, noi, automat intrăm în incidența legii. Dar ca să aprob un regulament, nicio lege nu îmi 

interzice mie, astăzi, să aprob un regulament. Noi vorbim astăzi să creăm un cadru de o perspectivă, nu care 

își produce efecte juridice, nici măcar, din toate punctele de vedere nimic, decât pur și simplu ne crează 

nouă un cadru de lucru, nouă, consiliului județean și dumneavoastră consilierilor. 

Dumneavoastră veți hotărî, așa cum bine ați afirmat și corect ați afirmat, nu poate un aparat de specialitate 

din consiliul județean să blocheze activitatea consiliului județean că au alte păreri sau alte considerente sau 

alte interpretări ale legii. Votul consilierilor județeni, hotărârea consiliului județean, este suverană și dacă 

este ceva ilegal, ceva care nu se încadrează în prevederile legii, avem prefectura, avem alte instituții care, 

practic, pot să anuleze acest document pe care noi îl aprobăm dar nu vreau să eliminăm, astăzi, suveranitatea 

consiliului județean. Vă rog. 

D-na Nicoleta Bercaru: Care este rolul acestor aparate dacă ele nu contează, în opinia dumneavoastră? 

Dl. Mihai Lupu: Da, este un rol esențial dar, astăzi, eu vorbesc de votul sau de voința unui consilier județean 

care se poate încadra sau nu se poate încadra într-o hotărâre de consiliu județean. În condițiile în care noi 

aprobăm și aparatul nostru care este de specialitate spune că nu se încadrează, eu nu pot să anulez voința 

unui consilier județean, de a nu veni în plen, să supun aprobării dumneavoastră un proiect de hotărâre.  

D-na Gianina Ionela Topolov: Domnule președinte, dar noi am cerut de la domnișoara secretar explicațiile 

pe limbajul nostru, nu pe articole și pe legi că le-am citit și noi pe astea, noi nu suntem de acord. Noi o 

rugăm pe domnișoara secretar să ne explice, ca fiecare consilier județean să înțeleagă de ce nu a dat aviz 

pentru un regulament, că nici noi nu înțelegem lucrul acesta. Să ne citească textele de lege, să ni le explice 
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să vedem cum le-a interpretat, pentru că în comisie au fost două ore de contraziceri în care am încercat să 

explicăm că noi vedem oportunitatea dar ne lovim de negația și de neavizarea proiectului. 

Dl. Răzvan Filipescu: Este diferență de opinii, e clar că este oportun și susținem punctul de vedere al 

colegilor de la PNL. De ce nu amânăm, există vreo solicitare urgentă sau avem vreun proiect urgent acum 

luna asta, nu putem să mai așteptăm o lună de zile să votăm. 

Dl. Mihai Lupu: Eu nu pot să fac, decât inițiatorii acestei hotărâri, dacă doresc acest lucru.  

Dl. Răzvan Filipescu: Păi tocmai de asta. 

Dl. Mihai Lupu: Noi, astăzi, dacă dumnealor ne spun să îl retragem pentru aprofundare, îl retragem, dacă 

dumnealor își mențin punctul de vedere eu sunt obligat ca să îl supun votului dumneavoastră. 

Dl. Răzvan Filipescu: O secundă, invocați suveranitatea votului consilierilor județeni dar dacă ei văd că 

comisiile de specialitate dau aviz ilegal... 

D-na Gianina Ionela Topolov: Dar să ne și explice. 

Dl. Răzvan Filipescu: Mi-e greu să cred că....  

Dl. Petre Enciu: Domnule consilier, credeți că peste o lună proiectul ăsta o să fie legal, o să aibă un aviz 

pozitiv? 

Dl. Răzvan Filipescu: Ordonanța de urgență a fost adoptată pe 27 octombrie, acum trei zile, două zile, 

poate până atunci aflăm un punct de vedere de la Ministerul de finanțe, nu? Nu înțeleg, cum vreți 

dumneavoastră, dar nu înțeleg cum ne putem asuma ceva când o direcție juridică pune că este ilegal. 

Dl. Petre Enciu: Eu nu cred că Ministerul de finanțe își va asuma o părere juridică fermă pe un astfel de 

proiect de hotărâre. Nu cred. Doamna consilier, vă spun eu care sunt. 

D-na Gianina Ionela Topolov: Vreau din gura domnișoarei secretar, că ea nu a dat aviz pe proiect! 

Dl. Petre Enciu: Este în regulă.  

Dl. Răzvan Filipescu: La nivel public au revenit și cu explicații privind târgurile de crăciun și multe altele. 

Cred că în perioada următoare se vor clarifica și multe alte aspecte. Dar, nu vrem să votăm ceva într-o 

urgență nu avem nicio urgență de fapt, dar vrem să votăm în două zile. Sincer, nu înțeleg de ce.  

Dl. Petre Enciu: Este adevărat, nu este vorba despre o urgență aici. 

Dl. Răzvan Filipescu: Dacă aveți un proiect pe care ni-l prezentați și spuneați, da domnule, mâine ne 

asociem cu respectivul UAT, înțelegeam, dacă consiliul județean avea o inițiativă în aceste sens. Neavând 

nicio inițiativă, vrem să votăm ceva pentru imagine și creăm și un conflict intern, gratuit. Poftim? 

D-na Dana Mariana Constantinescu: Chiar dacă ar fi fost o inițiativă de asociere nu ar mai fi fost permisă 

asocierea, tocmai asta interzice ordonanța care a apărut vineri. Asocierea, urmează după aceea liniile de 

finanțare. Deci, asocierile sunt interzise. 

D-na Gianina Ionela Topolov: Nu regulamentele.  

Dl. Petre Enciu: Nu există, în momentul de față, act normativ, în România, care să interzică adoptarea de 

regulamente, îmi pare rău.   

Dl. Mihai Lupu: Bun. Haideți să tragem niște concluzii, că avem de lucru, aici. Domnilor, avem două 

variante, una, supun votului dumneavastră aceast proiect de hotărâre și votul dumneavoastră e suveran, doi, 

dacă inițiatorii doresc retragerea acestuia pentru clarificări, ca să putem să votăm în cunoștință de cauză, 

dumneavoastră veți hotărî. Cum veți hotărî, așa facem, votul dumneavoastră e suveran. 

Dl. Petre Enciu: Noi ne vom menține proiectul pe ordinea de zi, nu vom retrage acest proiect și, cum ați 

spus și dumneavoastră, ne putem și asuma legalitatea perfectă a acestui proiect de hotărâre. 

Dl. Mihai Lupu: Bun. De asumare nimeni nu poate să se lege decât legiuitorul și instituțiile abilitate. Din 

punctul ăsta de vedere noi mergem atunci. Stimați colegi, da, domnul Barață.  

Dl. Bogdan Barață: Domnule președinte, sunt nevoit să insist pe rugămintea deja adresată de liderul de 

grup PNL, ca secretarul general al județului, atâta timp cât își asumă deschis și onest că nu va contrasemna 
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un document, chiar dacă el va fi votat de majoritatea din consiliul județean, să ne explice, așa cu s-a solicitat, 

cu textul de lege citit efectiv, nu doar invocat și cu propria interpretare, după ce citește textul de lege, astfel 

încât fiecare dintre colegii mei să poată să voteze în cunoștință de cauză. Luând în considerare și textul 

proiectului de hotărâre și explicațiile, în clar, ale doamnei secretar general. Vă mulțumesc.  

D-na Nesrin Geafar: Vă mulțumesc și eu. 

Dl. Mihai Lupu: Rog secretarul general să motiveze conform textului.  

D-na Nesrin Geafar: În cadrul acestei ședințe voi da citire textelor de lege pe care le-am invocat anterior, 

în schimb, opinia mea, motivată, pentru necontrasemnarea hotărârii de consiliu, o voi expune, motivat, 

conform OUG 57/2019 art.140 alin.(3). Deci, opinia motivată se va expune în scris în ședința următoare a 

consiliului județean, dar voi da citire textelor de lege și voi exprima o poziție în acest moment. Dar, pe larg, 

opinia motivată va fi conform codului administrativ. Da, domnule consilier județean. 

Dl. Petre Enciu: Da vă rugăm, doamna secretar, ne puteți citi acum? 

D-na Nesrin Geafar: Da, cum să nu acum citesc, am sps că voi citi. 

Dl. Claudiu Iorga Palaz: Mi se pare că e absurd. Vreau să ne spuneți și nouă, cu cuvintele noastre, că sunt 

poate unii care nu au cunoștințe juridice, să ne spuneți și nouă care este motivul, românește. Pentru că, dacă 

hotărârea este nelegală, și presupunem că trece, acuma nu știu, din punctul meu de vedere este o pasă politică 

la ora asta, aici, aveți prefect care este PNL, pus de dumneavoastră, în care poate cenzura această hotărâre. 

Ce este așa grav, de trebuie să ne învârtim în jurul ei. Că sunt documente care nu se anexează la hotărâri și 

noi ca „fraierii” votăm fără să știm exact ce este în spate, nu vi se pare că sunt ilegale hotărârile alea din 

trecut? Ați făcut și așa ceva, ne-ați trimis documente care au fost anexate, dar, la timpul respectiv, discutăm, 

și acum, dintr-o dată, vi se pare că este nelegală hotărârea asta. Spuneți-ne, cu subiect și predicat, clar, ca 

pentru „un prost”, scuzați-mi limbajul, ce-i nelegal în hotărârea asta? Dar direct, nu ne luați cu hotărâri și 

articole.  

Dl. Mihai Lupu: Domnule, Palaz, am rugămintea la dumneavoastră... 

Dl. Claudiu Iorga Palaz: Vorbeam cu doamna secretar! 

Dl. Mihai Lupu: Domnule, ascultați, vă rog eu frumos. 

Dl. Claudiu Iorga Palaz: A, o protejați? 

Dl. Mihai Lupu: Nu protejăm pe nimeni, domnule, nu ați fost aici, ați fost în altă parte când am vorbit și 

eu, păcat, era bine dacă erați aici. Ideea este simplă, există o solicitare a unui consilier, a unui grup, către 

secretarul general. Le va spune, le va citi și dumneavoastră veți trage concluzii. Nu vă agitați, iarăși vă crește 

tensiunea.  

Dl. Claudiu Iorga Palaz: Nu, dar vreau să înțeleg și eu.  

Dl. Mihai Lupu: Ok. Nu știu cât puteți să înțelegeți dumneavoastră, nimeni nu știe cât de mult înțelegeți,  

de aia secretarul general o să încerce să vă spună ca să puteți să înțelegeți. Vă rog, doamna secretar.  

Dl. Claudiu Iorga Palaz: Domnul președinte, vreți să intrăm în polemică? Vi se pare acum că ați învățat 

administrație după atâția ani, hai, pe bune?  

Dl. Mihai Lupu: Doamna secretar, vă rog frumos.  

Dl. Claudiu Iorga Palaz: Eu am plecat fără dosare când am ieșit din consiliu, dumneavoastră aveți o cârcă.  

Dl. Mihai Lupu: Dacă vorbim despre asta, o să vă invit odată să discutăm cu ce ați plecat dumneavoastră 

și cum ați plecat cât ați venit pe la mine, când discutați cu mine. O să le spun eu pe toate când va trebui.   

Dl. Claudiu Iorga Palaz: Spuneți-le acum! 

D-na Nesrin Geafar: În expunerea opiniei motivate am avut în considerare prevederile Art.1, alin.(1), lit.h) 

din OUG 90/27.10.2023. Această ordonanță a apărut după ce rapoartele de specialitate au fost atașate la 

proiectul de hotărâre și după ce proiectul de hotărâre a făcut obiectul dezbaterii publice. Voi da citire 

articolului: În anul 2023 începând cu data intrării în vigoare a prezentei ordonanțe de urgență, ordonatorii 
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de credite ai autorităților și instituțiilor publice astfel cum sunt definite la Art.2, alin.(1,) pct.30 din Legea 

500/2002 privind finanțele publice cu modificările și completările ulterioare și la Art.2, alin.(1), pct.39 din 

Legea 273/2006 privind finanțele publice locale cu modificările și completările ulterioare, nu pot încheia 

angajamente legale pentru categoriile de cheltuieli prevăzute la următoarele articole de cheltuieli bugetare 

la lit.h), contribuții ale administrației publice locale la realizarea unor lucrării și servicii de interes public 

local în baza unor convenții sau contracte de asociere. Acest articol îl voi corobora cu art.35 din Legea 

finanțelor publice alin.(1) care face mențiunea că: Autoritățile publice pot aproba colaborarea sau asocierea 

pentru realizarea unor lucrări și servicii publice locale. Colaborarea ori asocierea se realizează pe bază de 

contracte de asociere în care se întrevăd și sursele de finanțare reprezentând contribuția fiecărei autorități 

a administrației publice locale implicate. Contractele de asociere se încheie de către ordonatorii principali 

de credite în condițiile mandatelor aprobate de fiecare consiliu local implicat în colabrare sau asociere.  

Pe aceste considerente mi-am formulat opinia motivată și cred că este foarte clar și explicit textul de lege și 

nu trebuie explicat cu cuvinte într-o maineră personală. Mulțumesc. 

Dl. Petre Enciu: Deci, dacă îmi permiteți, este vorba de cheltuieli bugetare, dacă cineva din această sală 

îmi poate spune mie ce cheltuială bugetară antrenează acest proiect de hotărâre, noi îl retragem de pe ordinea 

de zi. Care este suma pe care noi o antrenăm din bugetul local pentru această hotărâre? 

D-na Nesrin Geafar: Dacă analizăm cu atenție documentația atașată proiectului de hotărâre se face 

mențiune de: unitățile administrative care au demarat realizarea de obiective de investiții începute până în 

anul 2023, inclusiv pe bază de contracte și pot solicita asocierea pentru restul de executat din obiectivul 

obiectivelor de investiții și prezentarea autorizației de construire, etc. 

Prin urmare, textul de lege interzice, în lipsa altor clarificări și apariția acesteia într-un termen foarte scurt 

și existența rapoartelor negative la proiectul de hotărâre, cred că în mod corect... 

D-na Dana Mariana Constantinescu: Asocierea, solicitarea de asociere se aprobă prin hotărâre de consiliu 

județean, care nu poate fi aprobată în baza acestei ordonanțe.  

D-na Nesrin Geafar: Mulțumesc frumos. 

Dl. Mihai Lupu: Conform inițiatorilor, supun votului dumneavoastră, spre aprobare sau respingere a acestui 

proiect de hotărâre 

 -Cine este pentru? Secretarul general să numere. 

D-na Nesrin Geafar: 21 de voturi, și, în mediul online? 

D-na Nicoleta Bercaru: Împotrivă. 

Dl. Costel Marius Ciobănel: Împotrivă 

Dl. Cosmin Ciobanu: Împotrivă. 

Dl Epure Petre: Pentru. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Împotrivă. 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Mă abțin. 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru. 

Dl. Dumitru Dorin Opreanu: Abținere. 

Dl. Liviu Marius Petre: Împotrivă.  

Dl. Virgil Cristian Senopol: Pentru. 

Dl. Florin Leonard Tănase: Abținere. 

Dl. Florin Cristian Zahariuc: Abținere. 

D-na Nesrin Geafar: Proiectul a trecut cu 24 de voturi pentru, 7 voturi împotrivă și 6 abțineri. Mulțumesc. 

 

 

Dl. Mihai Lupu:  
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2. Proiect de hotărâre nr.216 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Constanța în 

Consiliul de administrație al Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă „Albatros” Constanța, pentru anul 

școlar 2023-2024. 

D-na Nesrin Geafar: La acest proiect de hotărâre urmează să desemnăm persoanele care urmează să fie 

nominalizate în acest proiect de hotărâre. Vă rog, nominalizări. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: PSD nu are nominalizări. 

Dl. Mihai Lupu: PNL? 

D-na Gianina Ionela Topolov: PNL rămâne pe aceeași structură de data trecută Cristian Roșca și Liviu 

Popa.  

Dl. Mihai Lupu: USR? 

Dl. Enciu Petre: Grupul consilierilor USR nu are o propunere. 

Dl. Mihai Lupu: Pro România? 

Dl. Răzvan Filipescu: Nu avem. 

Dl. Mihai Lupu: PMP, vă rog! 

Dl.Claudiu Iorga Palaz: ..............  

Dl. Mihai Lupu: Aveți sau nu aveți? 

Dl.Claudiu Iorga Palaz: Am zis că mă luați la mișto. 

D-na Nesrin Geafar: La acest proiect de hotărâre trebuiau nominalizate trei persoane, urmează să supună  

domnul președinte proiectul de hotărâre la vot, cu două nominalizări, urmând ca acesta să fie completat într-

o ședință proximă. Mulțumesc frumos.  

Dl. Mihai Lupu: Supun aprobării, în integralitate, cu propunerile grupului PNL, proiectul de hotărâre 

 -Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: În mediul online? 

D-na Nicoleta Bercaru: Pentru. 

Dl. Costel Marius Ciobănel: Abținere. 

Dl. Cosmin Ciobanu: Pentru. 

Dl Epure Petre: Pentru. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Pentru. 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Pentru. 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru. 

Dl. Dumitru Dorin Opreanu: Pentru. 

Dl. Liviu Marius Petre: Pentru. 

Dl. Virgil Cristian Senopol: Abținere. 

Dl. Florin Leonard Tănase: Pentru. 

Dl. Florin Cristian Zahariuc: Pentru. 

D-na Nesrin Geafar: Mulțumesc frumos. Proiectul a trecut cu 35 voturi pentru și 2 abțineri. Mulțumesc! 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 

3. Proiect de Hotărâre nr.217 privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean Constanța în cadrul 

Comisiei pentru Evaluarea și Asigurarea Calității la Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă „ Albatros” 

Constanța, pentru anul școlar 2023 – 2024. 

D-na Nesrin Geafar: La acest proiect este necesară doar o singură nominalizare. Mulțumesc! 

Dl. Mihai Lupu: Nominalizare, vă rog 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: PSD nu are nominalizăre. 
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Dl. Mihai Lupu: PNL? 

D-na Gianina Ionela Topolov: Ciobanu Cristina Elena. 

Dl. Mihai Lupu: USR, vă rog! 

Dl. Enciu Petre:Nu avem nominalizări. 

Dl. Mihai Lupu: Pro România? 

Dl. Răzvan Filipescu: Nici noi. 

Dl. Mihai Lupu: PMP, vă rog! 

Dl.Chiriac Ștefan: Nu avem nominalizare.  

D-na Nesrin Geafar: Este o singură nominalizare. 

Dl. Mihai Lupu: Supun votului dumneavoastră în integralitate, proiectul de hotărâre 

 -Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: Domnul consilier județean, Palaz? Împotrivă? În mediu online? 

D-na Nicoleta Bercaru: Pentru. 

Dl. Costel Marius Ciobănel: Pentru. 

Dl. Cosmin Ciobanu: Pentru. 

Dl Epure Petre: Pentru. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Pentru. 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Pentru. 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru. 

Dl. Dumitru Dorin Opreanu: Pentru. 

Dl. Liviu Marius Petre: Pentru. 

Dl. Virgil Cristian Senopol: Abținere. 

Dl. Florin Leonard Tănase: Pentru. 

Dl. Florin Cristian Zahariuc: Pentru. 

D-na Nesrin Geafar: 36 de voturi pentru și o abținere. Mulțumesc! 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 

4. Proiect de Hotărâre nr.218 privind repartizarea unui spațiu cu destinația locuință de serviciu către Spitalul 

Clinic Județean de Urgență Sf. Apostol Andrei Constanța și actualizarea Anexei nr.2 la H.C.J.C. 

NR.254/2014. 

 -Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: Două abțineri în format fizic, în mediul online? 

D-na Nicoleta Bercaru: Pentru. 

Dl. Costel Marius Ciobănel: Pentru. 

Dl. Cosmin Ciobanu: Pentru. 

Dl Petre Epure: Pentru. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Pentru. 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Pentru. 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru. 

Dl. Dumitru Dorin Opreanu: Pentru. 

Dl. Liviu Marius Petre: Pentru. 

Dl. Virgil Cristian Senopol: Abținere. 

Dl. Florin Leonard Tănase: Pentru. 

Dl. Florin Cristian Zahariuc: Pentru. 

D-na Nesrin Geafar: 34 de voturi pentru și 3 abțineri. Mulțumesc! 
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Dl. Mihai Lupu: 

5. Proiect de Hotărâre nr.219/11.10.2023 privind aprobarea contului de execuție al bugetului Județului 

Constanța și al instituțiilor publice finanțate integral sau parțial din venituri proprii, pe trimestrul III 2023. 

 -Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: În mediul online? 

D-na Nicoleta Bercaru: Pentru. 

Dl. Costel Marius Ciobănel: Pentru. 

Dl. Cosmin Ciobanu: Pentru. 

Dl Petre Epure: Pentru. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Pentru. 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Pentru. 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru. 

Dl. Dumitru Dorin Opreanu: Pentru. 

Dl. Liviu Marius Petre: Pentru. 

Dl. Virgil Cristian Senopol: Pentru. 

Dl. Florin Leonard Tănase: Pentru. 

Dl. Florin Cristian Zahariuc: Pentru. 

D-na Nesrin Geafar: 37 de voturi pentru. Mulțumesc! 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 

6. Proiect de Hotărâre nr.220 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2023 pentru 

Spitalul Clinic de Pneumoftizilologie Constanța. 

 -Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: În mediul online? 

D-na Nicoleta Bercaru: Pentru. 

Dl. Costel Marius Ciobănel: Pentru. 

Dl. Cosmin Ciobanu: Pentru. 

Dl Petre Epure: Pentru. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Pentru. 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Pentru. 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru. 

Dl. Dumitru Dorin Opreanu: Pentru. 

Dl. Liviu Marius Petre: Pentru. 

Dl. Virgil Cristian Senopol: Pentru. 

Dl. Florin Leonard Tănase: Pentru. 

Dl. Florin Cristian Zahariuc: Pentru. 

D-na Nesrin Geafar: Mulțumesc, 37 de voturi pentru.  

 

 

Dl. Mihai Lupu: 

7. Proiect de Hotărâre nr.221 privind modificarea componenței Comisie pentru Protecția Copilului 

Constanța, până la data de 31.12.2023. 
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D-na Nesrin Geafar: La acest proiect de hotărâre a fost modificat vicepreședintele comisiei de specialitate, 

având în vedere că acesta poate fi ocupat, conform legii, doar de directorul general care are mandat temporat 

până la 31.12.2023. Mulțumesc! 

Dl. Mihai Lupu: 

- Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: În mediul online? 

D-na Nicoleta Bercaru: Pentru. 

Dl. Costel Marius Ciobănel: Pentru. 

Dl. Cosmin Ciobanu: Pentru. 

Dl Petre Epure: Pentru. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Pentru. 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Pentru. 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru. 

Dl. Dumitru Dorin Opreanu: Pentru. 

Dl. Liviu Marius Petre: Pentru. 

Dl. Virgil Cristian Senopol: Pentru. 

Dl. Florin Leonard Tănase: Pentru. 

Dl. Florin Cristian Zahariuc: Pentru. 

D-na Nesrin Geafar: 37 de voturi pentru.  

 

 

Dl. Mihai Lupu: 

8. Proiect de Hotărâre nr.222 privind emiterea acordului Consiliului Județean Constanța Spitalul Clinic de 

Pneumoftiziologie Constanța în vederea realizării lucrărilor „Construire împrejmuire teren (refacere gard)”. 

Dl. Mihai Lupu: 

- Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: În mediul online? 

D-na Nicoleta Bercaru: Pentru. 

Dl. Costel Marius Ciobănel: Pentru. 

Dl. Cosmin Ciobanu: Pentru. 

Dl Petre Epure: Pentru. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Pentru. 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Pentru. 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru. 

Dl. Dumitru Dorin Opreanu: Pentru. 

Dl. Liviu Marius Petre: Pentru. 

Dl. Virgil Cristian Senopol: Abținere. 

Dl. Florin Leonard Tănase: Pentru. 

Dl. Florin Cristian Zahariuc: Pentru. 

D-na Nesrin Geafar: 34 de voturi pentru și 3 abțineri. 

  

 

Dl. Mihai Lupu: 
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9. Proiect de hotărâre nr.223 privind trecerea unor bunuri imobile, situate pe raza teritorială a U.A.T. Oraș 

Eforie, județul Constanța, din domeniul public al U.A.T. Județul Constanța în domeniu public al U.A.T. 

Oraș Eforie.  

Dl. Mihai Lupu: 

- Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: În mediul online? 

D-na Nicoleta Bercaru: Pentru. 

Dl. Costel Marius Ciobănel: Pentru. 

Dl. Cosmin Ciobanu: Pentru. 

Dl Petre Epure: Pentru. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Pentru. 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Pentru. 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru. 

Dl. Dumitru Dorin Opreanu: Pentru. 

Dl. Liviu Marius Petre: Pentru. 

Dl. Virgil Cristian Senopol: Abținere. 

Dl. Florin Leonard Tănase: Pentru. 

Dl. Florin Cristian Zahariuc: Pentru. 

D-na Nesrin Geafar: 34 de voturi pentru, 2 voturi împotrivă și o abțineri. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 

10. Proiect de hotărâre nr.224 privind aprobarea Organigramei, a Statului de Funcții și a Regulamentului de 

Organizare și Funcționare de la Muzeul de Istorie Națională și Arheologie Constanța. 

Dl. Mihai Lupu: 

- Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: În mediul online? 

D-na Nicoleta Bercaru: Pentru. 

Dl. Costel Marius Ciobănel: Pentru. 

Dl. Cosmin Ciobanu: Pentru. 

Dl Petre Epure: Pentru. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Pentru. 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Pentru. 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru. 

Dl. Dumitru Dorin Opreanu: Pentru. 

Dl. Liviu Marius Petre: Pentru. 

Dl. Virgil Cristian Senopol: Pentru. 

Dl. Florin Leonard Tănase: Pentru. 

Dl. Florin Cristian Zahariuc: Pentru. 

D-na Nesrin Geafar: 37 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 

11. Proiect de hotărâre nr.226 privind emiterea acordului Consiliului Județean Constanța pentru Direcția 

Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului în vederea dezmembrării în 2 loturi a Centrului de 

Îngrijire și Asistență Poarta Albă.  

Dl. Mihai Lupu: 
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- Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: În mediul online? 

D-na Nicoleta Bercaru: Pentru. 

Dl. Costel Marius Ciobănel: Pentru. 

Dl. Cosmin Ciobanu: Pentru. 

Dl Petre Epure: Pentru. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Pentru. 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Pentru. 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru. 

Dl. Dumitru Dorin Opreanu: Pentru. 

Dl. Liviu Marius Petre: Pentru. 

Dl. Virgil Cristian Senopol: Pentru. 

Dl. Florin Leonard Tănase: Pentru. 

Dl. Florin Cristian Zahariuc: Pentru. 

D-na Nesrin Geafar: 37 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 

12. Proiect de hotărâre nr. 228 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza SF/DALI aferenți 

proiectului „Reabilitarea și modernizarea drumurilor județene DJ226A Tronsonul DN22/Tariverde - 

Cogealac și DJ226B Tronsonul Cogealac – Grădina – Pantelimon – DN2A/Crucea”. 

Dl. Mihai Lupu: 

- Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: În mediul online? 

D-na Nicoleta Bercaru: Pentru. 

Dl. Costel Marius Ciobănel: Pentru. 

Dl. Cosmin Ciobanu: Pentru. 

Dl Petre Epure: Pentru. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Pentru. 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Pentru. 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru. 

Dl. Dumitru Dorin Opreanu: Pentru. 

Dl. Liviu Marius Petre: Pentru. 

Dl. Virgil Cristian Senopol: Pentru. 

Dl. Florin Leonard Tănase: Pentru. 

Dl. Florin Cristian Zahariuc: Pentru. 

D-na Nesrin Geafar: 34 de voturi pentru și 3 abțineri. 

 

 

Dl. Mihai Lupu:      

13. Proiect de hotărâre nr. 229 privind aprobarea Acordului de parteneriat între Agenția pentru Dezvoltare 

Regională Sud-Est și UAT Județul Constanța pentru proiectul „Eficiență Energetică pentru Clădiri Publice 

din Regiunea Sud-Est (SEEE-PB)” finanțat prin Instrumentul financiar ELENA (European Local ENergy 

Assistance – Asistență locală Europeană pentru Energie) – Programul Orizont 2020. 

Dl. Mihai Lupu: 

- Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: În mediul online? 
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D-na Nicoleta Bercaru: Pentru. 

Dl. Costel Marius Ciobănel: Pentru. 

Dl. Cosmin Ciobanu: Pentru. 

Dl Petre Epure: Pentru. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Pentru. 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Pentru. 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru. 

Dl. Dumitru Dorin Opreanu: Pentru. 

Dl. Liviu Marius Petre: Pentru. 

Dl. Virgil Cristian Senopol: Abținere. 

Dl. Florin Leonard Tănase: Pentru. 

Dl. Florin Cristian Zahariuc: Pentru. 

D-na Nesrin Geafar: 34 de voturi pentru, 2 voturi împotrivă și o abținere. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 

14. Proiect de hotărâre nr. 230 privind aprobarea Actului Adițional nr.4 la Acordul de parteneriat între Agenția 

pentru Dezvoltare Regională Sud-Est și UAT Județul Constanța pentru proiectul „Sprijin la nivelul Regiunii 

Sud-Est pentru pregătirea de proiecte finanțate din perioada de programare 2021-2027 pe domeniile: 

infrastructură rutieră de interes județean, inclusiv variante ocolitoare și/sau drumuri de legătură, 

infrastructură și servicii publice de turism, inclusiv obiectivele de patrimoniu cu potențial turistic, centre de 

agrement/baze turistice (tabere școlare)”. 

Dl. Mihai Lupu: 

- Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: În mediul online? 

D-na Nicoleta Bercaru: Pentru. 

Dl. Costel Marius Ciobănel: Abținere. 

Dl. Cosmin Ciobanu: Pentru. 

Dl Petre Epure: Pentru. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Pentru. 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Pentru. 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru. 

Dl. Dumitru Dorin Opreanu: Pentru. 

Dl. Liviu Marius Petre: Pentru. 

Dl. Virgil Cristian Senopol: Împotrivă. 

Dl. Florin Leonard Tănase: Pentru. 

Dl. Florin Cristian Zahariuc: Pentru. 

D-na Nesrin Geafar: 33 de voturi pentru, 3 voturi împotrivă și o abținere. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 

15. Proiect de hotărâre nr. 231 privind aprobarea proiectului „Dotarea cu mobilier, materiale didactice și 

echipamente digitale pentru CSEI Albatros, CSEI Delfinul, CSEI Maria Montessori și Centrul Județean de 

Resurse și Asistență Educațională Constanța în vederea îmbunătățirii actului educațional”, cod F-PNRR-

Dotări-2023-1998 și a cheltuielilor aferente. 

Dl. Mihai Lupu: 
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- Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: În mediul online? 

D-na Nicoleta Bercaru: Pentru. 

Dl. Costel Marius Ciobănel: Pentru. 

Dl. Cosmin Ciobanu: Pentru. 

Dl Petre Epure: Pentru. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Pentru. 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Pentru. 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru. 

Dl. Dumitru Dorin Opreanu: Pentru. 

Dl. Liviu Marius Petre: Pentru. 

Dl. Virgil Cristian Senopol: Pentru. 

Dl. Florin Leonard Tănase: Pentru. 

Dl. Florin Cristian Zahariuc: Pentru. 

D-na Nesrin Geafar: 37 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 

16. Proiect de hotărâre nr. 232 privind modificarea Articolului nr.10 punctul (2), Articolului nr.15 punctul (1) 

și Anexei nr.3 din Contractul de delegare nr.29469/21.08.2023. 

Dl. Mihai Lupu: 

- Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: În mediul online? 

D-na Nicoleta Bercaru: Abținere. 

Dl. Costel Marius Ciobănel: Pentru. 

Dl. Cosmin Ciobanu: Pentru. 

Dl Petre Epure: Pentru. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Pentru. 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Pentru. 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru. 

Dl. Dumitru Dorin Opreanu: Pentru. 

Dl. Liviu Marius Petre: Abținere. 

Dl. Virgil Cristian Senopol: Pentru. 

Dl. Florin Leonard Tănase: Pentru. 

Dl. Florin Cristian Zahariuc: Pentru. 

D-na Nesrin Geafar: 33 de voturi pentru 4 abțineri. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 

17. Proiect de hotărâre nr. 233 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza SF aferenți 

obiectivului: „Construire terasă acoperită, cu închideri perimetrale glisante, în vecinătatea spațiului 

comercial existent în Pavilionul Expozițional Constanța”. 

Dl. Mihai Lupu: 

- Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: În mediul online? 

D-na Nicoleta Bercaru: Pentru. 

Dl. Costel Marius Ciobănel: Pentru. 
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Dl. Cosmin Ciobanu: Pentru. 

Dl Petre Epure: Pentru. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Pentru. 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Pentru. 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru. 

Dl. Dumitru Dorin Opreanu: Pentru. 

Dl. Liviu Marius Petre: Pentru. 

Dl. Virgil Cristian Senopol: Împotrivă. 

Dl. Florin Leonard Tănase: Pentru. 

Dl. Florin Cristian Zahariuc: Pentru. 

D-na Nesrin Geafar: 34 de voturi pentru și 3 voturi împotrivă.  

 

 

Dl. Mihai Lupu: 

18. Proiect de hotărâre nr. 235 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli și a listei de investiții pe 

anul 2023, pentru Spitalul Clinic Județean de Urgență „Sf. Apostol Andrei” Constanța.  

Dl. Mihai Lupu: 

- Vot, vă rog! Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: În mediul online? 

D-na Nicoleta Bercaru: Pentru. 

Dl. Costel Marius Ciobănel: Pentru. 

Dl. Cosmin Ciobanu: Pentru. 

Dl Petre Epure: Pentru. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Pentru. 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Pentru. 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru. 

Dl. Dumitru Dorin Opreanu: Pentru. 

Dl. Liviu Marius Petre: Pentru. 

Dl. Virgil Cristian Senopol: Pentru. 

Dl. Florin Leonard Tănase: Pentru. 

Dl. Florin Cristian Zahariuc: Pentru. 

D-na Nesrin Geafar: 37 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 

19. Proiect de hotărâre nr. 237 privind numirea administratorilor provizorii ai Societății „DRUMURI 

JUDEȚENE CONSTANȚA S.A.” 

 

Ca urmare a propunerilor rezultate la comisiile de specialitate avem o listă a celor care sunt propuși, se 

observă o continuitate, aici, și lista prezentată de dumneavoastră este următoarea: 

Ionescu Sorin Lucian, Labeș Adrian, Nicolae Constantin, Sauciuc Doru, Țuțui Emilia. Dacă nu sunt alte 

propuneri, supun votului dumneavoastră lista celor propuși  

- Vot, vă rog! Cine este pentru?  

Dl. Claudiu Iorga Palaz: Aici e vot pe persoană.  

Dl. Mihai Lupu: Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: Domnul, Palaz? Împotrivă? 
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Dl. Claudiu Iorga Palaz: Așa direct, pe față? Este în regulă votul chiar dacă e la persoană? 

D-na Nesrin Geafar: Nu sunt mai multe persoane pe loc. 

Dl. Claudiu Iorga Palaz: Păi și de unde știți ................ nu e vorba de secretul votului e vorba de atitudinea 

față de situație. 

Dl. Mihai Lupu: Supun... 

Dl. Claudiu Iorga Palaz: Deci, n-are, chiar n-are, faceți o administrație de mă doare freza, n-am cum să 

fac, mă duc la cursuri de reciclare, să vin la dumneavoastră să mă învățați. Faceți cum considerați.... 

Dl. Mihai Lupu: Vă rog, propuneri din partea grupurilor, cum procedăm? așa cum a spus secretarul.... 

D-na Gianina Ionela Topolov: Data trecută, dacă nu au fost propuneri, s-a votat în bloc. Acum, dacă nu 

sunt alte propuneri, ca și până acum, eu văd votul în bloc.  

D-na Nesrin Geafar: Aceasta este și mențiunea din Regulamentul de Organizare și Funcționare a 

consiliului județean. 

Dl. Mihai Lupu: Ok. Deci, sunt două voturi împotrivă.  

Dl. Claudiu Iorga Palaz: De unde ați tras concluzia că nu vreau să votez! 

Dl. Mihai Lupu: Dar ați spus dumneavoastră, domnule Palaz. 

Dl. Claudiu Iorga Palaz: Am spus că nu e în regulă votarea. De unde ați tras concluzia asta! 

D-na Nesrin Geafar: Domnule Palaz... 

Dl. Mihai Lupu: V-a întrebat doamna secretar și ați spus... 

Dl. Claudiu Iorga Palaz: Considerați că sunt ieșit din sală dar nu mă puneți împotrivă că așa vreți 

dumneavoastră, domnule președinte. 

D-na Nesrin Geafar: Domnule Palaz nu v-ați exprimat dreptul la vot. 

Dl. Mihai Lupu: V-a întrebat de două ori și nu v-ați exprimat dreptul la vot. 

Dl. Claudiu Iorga Palaz: După ce am avut discuția ați schimbat toată abordarea. Considerați că  sunt ieșit 

din sală, lipsă. 

D-na Gianina Ionela Topolov: Mai întrebați odată, domnișoara secretar. 

D-na Nesrin Geafar: Doi domni consilieri județeni nu și-au exercitat dreptul la vot, și-au exercitat dreptul 

la vot doar 23. Reluăm votul 

 -Cine este pentru?   

Dl. Mihai Lupu: Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: Un vot împotrivă. În mediul online? Doamna Bercaru Nicoleta? Se votează proiectul 

de hotărâre în integralitate, nu pe persoană. 

D-na Nicoleta Bercaru: Pentru. 

Dl. Costel Marius Ciobănel: Pentru. 

Dl. Cosmin Ciobanu: Pentru. 

Dl Petre Epure: Pentru. 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Pentru. 

Dl. Costel Cătălin Ilie: Pentru. 

Dl. Edward Ilyus Nedelcu: Pentru. 

Dl. Dumitru Dorin Opreanu: Pentru. 

Dl. Liviu Marius Petre: Pentru. 

Dl. Virgil Cristian Senopol: Împotrivă. 

Dl. Florin Leonard Tănase: Pentru. 

Dl. Florin Cristian Zahariuc: Pentru. 

D-na Nesrin Geafar: 34 de voturi pentru și 2 voturi împotrivă.  

Dl. Mihai Lupu: Numai puțin, domnișoara secretar, lăsați-mă să spun eu votul aprobării consiliului 

județean. Există o scăpare a dumneavoastră în care nu ați stabilit și cuantumul administratorilor, în care noi  
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nu ne-am pronunțat și comisiile de specialitate pe buget au sesizat acest lucru. Ca atare, rog, aici, propuneri 

privind, am primit aici o propunere, dacă există și alta, există o propunere privind stabilirea cuantumului 

administratorilor în cadrul consiliului de administrație la Drumuri Județene.  

D-na Gianina Ionela Topolov:  A se specifica care este cuantumul pe legea nouă, este 3 salarii, media pe 

3 salarii medii. Cum este domnioara secretar? 

Dl. Bogdan Barață: Domule președinte, noi am avut la comisie, sub aprobare, un cuantum foarte clar trecut 

în proiectul de hotărâre. 

Dl. Mihai Lupu: Exact. Noi vorbim astăzi de un cuantum care era.... 

Dl. Bogdan Barață: Permiteți-mi să lămuresc un lucru, pentru că nu sunt deloc împotriva propunerii 

dumneavoastră dar, tocmai am votat un proiect de hotărâre. 

Dl. Mihai Lupu: Nu am aprobat proiectul de hotărâre, domnișoara a spus că a fost votul pentru consiliu, 

deci nu am aprobat. 

Dl. Bogdan Barață: Mă iertați. Probabil nu am înțeles eu bine.  

Dl. Mihai Lupu: Dacă eu sunt președintele, eu supun votului în integralitate.  

Dl. Bogdan Barață: Aici aveți dreptate. 

Dl. Mihai Lupu: Eu nu cred, m-ați auzit pe mine că v-am cerut votul dumneavoastră în integralitate. A fost 

o scăpare. 

Dl. Bogdan Barață: Probabil că mi-a scăpat. 

Dl. Mihai Lupu: Dacă dumneavoastră îmi permiteți, voi supune iar votului în integralitate și cu acest 

cuantum dacă se poate. 

D-na Nicoleta Bercaru: Nu vă supărați, ce am votat? 

Dl. Mihai Lupu:  Bun. În condițiile astea, cu siguranță atunci se menține aceleași, voi propune completarea 

acestei hotărâri la următoarea ședință.  

D-na Nesrin Geafar: Deci, proiectul de hotărâre a fost  adoptat cu 34 de voturi pentru și 2 voturi împotrivă 

și o persoană nu a votat. Mulțumesc.  

 

Dl. Mihai Lupu:  Declar ședința închisă. Mulțumsc frumos. Stimați colegi, fac o precizare, vom convoca 

ședința festivă pe data de 14 noiembrie, „Ziua Dobrogei” și veți primi această invitație. Fiind o ședința 

festivă, va fi doar fizic. Veți primi și calendarul cu evenimente, va fi o ședința comună cu Consiliul Județean 

Tulcea, așa cum a fost și anul trecut, cu depunere de coroane de flori și o masă festivă în care invităm tot ce 

înseamnă reprezentativitate în județul nostru. Mulțumesc frumos! 

 

X 

 

 

          Președinte,                                                                                 Secretar general al județului, 

         Mihai Lupu                                                                                               Nesrin Geafar 

           

 

 

 

 

 

 

 

 
           Întocmit, 

Inspector SAPRIAONG                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

        Mihaela Grovu 


